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      Аннотация

    
        
          Данная   работа   посвящена анализу и   исследованию процесса переработки алюминиевой стружки марки A6 и медной стружки маркиM1. Цель  работы –исследование  процесса  переработки  металлической стружки.  Утилизация  актуальна,  так  как  при  обработке  металлов  резанием образуется большое количество стружки, которая может использоваться как вторсырье.  Многие  методы  переработки  неэффективны  и  экономически невыгодны.  Именно  поэтому  важно  найти  целесообразный  и  выгодный способ переработки металлической стружки. Задачи, которые решались в ходе выполнения работы:1.Проведение анализа технологии переработки стружки;2.Определение свойств стружки алюминия A6, меди M1;3.Анализ процесса уплотнения исследуемых материалов;4.Осуществление экструзии заготовок из исследуемой стружки. В  структуру ВКР  входит  введение,  две  главы,  заключение, список литературы и приложение .В  работе  описаны  виды  стружки,  способы  их  переработки  и  методы использования  вторсырья.  Также  определены  насыпные  плотности  и плотности   утряски,   проанализирован   гранулометрический   состав. Представлены  результаты  исследований  процесса  прессования  стружки  и экструзии  заготовок.  Показана  принципиальная  возможность  получения полуфабриката в виде прутков определенного диаметра из стружки.
        

        
          This  work  is  devoted  to  the  analysis  and  research  of  the  process  of  pro-cessing aluminum chips of the A6 brand and copper chips of the M1 brand. The  purpose  of  the  work  is  to  study  the  process  of  processing  metal  chips. Recycling  is  relevant,  since  when  processing  metals  by  cutting,  a  large  amount of chips  is  formed, which can be  used as recyclable  materials. Many recycling  meth-ods  areinefficient  and  economically  unprofitable.  That  is  why  it  is  important  to find  an  appropriate  and  profitable  way  to  process  metal  chips. Tasks  that  were solved in the course of the work:1.Analysis of chip processing technology;2.Determination of the properties of aluminum chips A6, copper M1;3.Analysis of the compaction process of the studied materials;4.The  implementation  of  the  extrusion  of  workpieces  from  the  studied chips.The  structure  of  the  WRC  includes  an  introduction,  two  chapters,  a  conclu-sion, a list of references and an appendix.The  paper  describes  the  types  of  chips,  methods  of  their  processing  and methods  of  using  recyclable  materials.  Also,  the  bulk  densities  and  density  of  the sediment  were  determined,  and  the  granulometric  composition  was  analyzed.  The results  of  studies  of  the  process  of  chip  pressing  and  the  extrusion  of  blanks  are presented.  The  principal  possibility  of  obtaining  a  semi-finishedproduct  in  the form of bars ofa certain diameter from chips is shown.
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